
Valberedningens förslag till styrelse till årsmötet 
 
Valberedningen föreslår Niklas Säwén som ordförande vid årsmötet och Mattias Denkert som 

sekreterare. 

  

Valberedningen föreslår att utöka antalet ledamöter till 8 st och minska antalet suppleanter till 2 st, 

storleken på styrelsen förblir intakt. För att få ett jämnt antal ledamöter till val varje år, i enlighet med 

stadgarna, föreslår valberedningen val av 4st ledamöter på 2 år samt 1 ledamot på ett år, tre ledamöter 

har mandattid kvar. Då ledamöter väljs på 2 år så kommer detta gynna kontinuiteten i styrelsen. 

  

Nedan är valberedningens förslag till styrelse: 

  

Ordförande: Stefan Söderlund - Omval 1 år 

  

Ordinarie ledamöter: 
Linda Lindqvist-Påhlsson - Omval 2 år 

Mia Hammarstedt Blom - Omval 2 år 

Mattias Denkert - Omval 2 år 

Erik Norberg - Nyval 2 år 

Mats Blennå - Nyval 1 år 

Joakim Molin - 1 år kvar på sin mandattid 

Veronica Söderberg - 1 år kvar på sin mandattid 

Ulf Broman - 1 år kvar på sin mandattid 

  

Suppleanter: 

Emma Passi - Nyval 1 år 

Freddie Hellman - Omval 1 år 

  

Lekmannarevisorer: 

Arne Hansson - Omval 1 år 

Ralf Lundgren - Omval 1 år 

  

Externrevisorer: 

KPMG AB - Omval 1 år 

KMPG AB får inom sig välja revisor och dess suppleant 

  

Valberedningen föreslår att styrelsen utser ledamöter till kommittéerna för Stiftarpokalen och 

Sundbompokalen. Valberedningen föreslår att styrelsen utser representanter och suppleant till 

överordnade förbundsårsmöten (Svenska fotbollsförbundet, Medelpads fotbollförbund och Föreningen 

Svensk Elitfotboll). 

 

 

 


